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35 Schooldakrevolutie / 

GBT, CU, SGP, PvdA, 

FL

Zich aan te sluiten bij de schooldakrevolutie en de 'pledge gemeenten' te ondertekenen etc. etc. Stand van zaken januari 2017: De motie wordt in 

het OOGO van 23 maart 2017 geagendeerd en besproken. Stand van zaken april/mei 2017: In het OOGO van 23 maart 2017 is de motie 

besproken met de basisscholen en voortgezet onderwijs. Er is kennis genomen van de motie. De schoolbesturen geven aan dat ze hier zoveel 

mogelijk op proberen in te spelen. Er wordt nog een voorlichtingsbijeenkomst georganiseerd waarbij de provincie en de Cogas een toelichting 

komen geven op de mogelijkheden m.b.t. projecten in het kader van duurzaamheidsmaatregelen op scholen. Voorstel is deze motie af te voeren. 

Stand van zaken juli 2017: Op 16 mei jl. heeft er een werkgroep onderwijshuisvesting plaatsgevonden waar de voorlichtingsbijeenkomst een 

onderdeel van uitmaakte. Het onderwerp duurzaamheid komt opnieuw terug op de agenda van de werkgroep onderwijshuisvesting eind november 

2017. Stand van zaken november 2017: Er staat een werkgroep onderwijshuisvesting gepland op 21 november waar dit op de agenda wordt 

gezet. Daarnaast wordt er een brief gestuurd vanuit de Cogas, provincie en gemeente waarin wordt aangegeven dat er energiescans worden 

aangeboden aan de basisscholen. Vanuit de provincie wordt de ‘follow-up’ gedaan; in 2018 (tijdens het verwachte vervolg van hun project) 

kunnen ze de energiecoaches ook in de gemeente Twenterand gaan inzetten om de scans terug te koppelen en met de scholen/schoolbesturen 

verder te overleggen over vervolgstappen om duurzame maatregelen te nemen. Stand van zaken december 2017: In de werkgroep 

onderwijshuisvesting van 21 november jl. is dit opnieuw besproken met elkaar en de scholen proberen hier zoveel mogelijk op in te spelen. 

Daarnaast is er een brief gestuurd vanuit de Cogas, provincie en gemeente waarin is aangegeven dat er energiescans worden aangeboden aan 

de basisscholen. Vanuit de provincie wordt de ‘follow-up’ gedaan; in 2018 (tijdens het verwachte vervolg van hun project) kunnen ze de 

energiecoaches ook in de gemeente Twenterand gaan inzetten om de scans terug te koppelen en met de scholen/schoolbesturen verder te 

overleggen over vervolgstappen om duurzame maatregelen te nemen. Stand van zaken januari 2018: Er zijn geen veranderingen t.o.v. de stand 

van zaken december 2017. Duurzaamheid blijft een aandachtspunt en komt t.z.t. weer terug op de agenda van de werkgroep. 
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